
RADA  POWIATU   

   w SŁUPSKU           

 

OR-II-R.0002.40.2018          

        

Protokół Nr XL/2018 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 27 lutego 2018 roku 

 

 

 

XL sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Słupsku ul. Szarych 

szeregów 14, w sali konferencyjnej nr 202  od godz. 1300. 

 

Ad I     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XL sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał gości: 

Pana Tomasza Majkowskiego  – p.o. Komendanta Komedy Miejskiej Policji w Słupsku. 

Pana Arkadiusza Walacha  - Wójta Gminy Smołdzino. 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, przedstawicieli mediów i wszystkich 

przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewniła radca prawny pani Beata Sadowska.       

Protokolantem obrad była pani Oliwia Bonik  z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 18 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził,              

że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady pana 

Wojciecha Krasuckiego. 
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Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że porządek obrad 

przekazał wcześniej do zapoznania się (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu) 

 

Poinformował, że w dniu 27 lutego 2018 r. do Przewodniczącego Rady wpłynął wniosek od Zarządu 

Powiatu z prośbą o wprowadzenie pod obrady Rady projektu uchwał Rady Powiatu Słupskiego 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok. 

Głosu udzielił panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu Staroście. 

Przyszedł radny Andrzej Zawada. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – poinformował, że zmiany w budżecie dotyczą między innymi 

wprowadzenia z rezerwy inwestycyjnej kwoty 10 000 zł na program jaki zamierzają złożyć                                

do Słowińskiej Grupy Rybackiej na plac zabaw w Ustce przy ul. Kościuszki. Ponieważ termin 

złożenia projektu mija w marcu, dlatego też niezbędne jest podjęcie uchwały.    

  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy są pytania. Pytań radni 

nie mieli. Przystąpił do głosowania wprowadzenia projektu uchwały i zapytał, kto z radnych jest                                

za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Słupskiego na 2018 rok, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw – 0    wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w pkt. 11 ppkt 7. 

Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – wnioskował o nie czytanie Sprawozdania z pracy Zarządu, uzasadniając 

tym, że wszyscy radni otrzymują Sprawozdanie wcześniej e-mail i mogli się zapoznać.  

 

Pani Beata Sadowska radca prawny – powiedziała, że należy wniosek formalny przegłosować. 

Dodała, że w § 16 pkt. 7 ppkt 2 jest zapis, „Sprawozdanie starosty z działalności zarządu w okresie 

międzysesyjnym oraz  z wykonania uchwał rady powiatu”. W porządku ten punkt musi być, 

natomiast nie ma przeszkód, żeby powiedzieć, że sprawozdanie zostało złożone na piśmie, czy radni 

zapoznali się, czy mają pytania.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – wyjaśnił, że to nie jest ten punkt, nie wprowadza się zmian        

w programie sesji.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych proponuje 

inne zmiany. Innych zmian radni nie zaproponowali. Przystąpił do realizacji programu sesji.  

  1. Otwarcie sesji. 

  2. Stwierdzenie kworum. 

  3. Zmiany w porządku obrad. 

  4. Przyjęcie protokołów XXXVII, XXXVIII, XXXIX sesji. 
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  5  Interpelacje i zapytania radnych. 

  6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz z wykonania  

      uchwał Rady Powiatu Słupskiego. 

  7. Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku oraz Informacja o stanie 

      bezpieczeństwa publicznego na  terenie powiatu  słupskiego za 2017 rok. 

  8. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku o stanie   

       bezpieczeństwa pożarowego na terenie powiatu słupskiego za 2017 rok. 

 9. Informacja z realizacji zadań wynikających z powiatowego programu zapobiegania  

        przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli w 2017 roku. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2017 roku.  

11. Podjęcie uchwał:  

       1) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub  

            zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

      2) w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Profilaktycznego w Zakresie Promowania      

            i Wdrażania Prawidłowych Metod Wychowawczych w Stosunku do Dzieci Zagrożonych  

            Przemocą w Powiecie Słupskim na lata 2018-2020, 

      3)  w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli  

           prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonych dla szkół i placówek publicznych  

           i niepublicznych, zakładanych oraz prowadzonych na terenie powiatu słupskiego przez  

           podmioty inne niż ministrowie i jednostki samorządu terytorialnego,  

      4) w sprawie przystąpienia Powiatu Słupskiego do Lokalnej Organizacji Turystycznej  „Ustka 

           i Ziemia Słupska”, 

      5) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej, dotyczącej realizacji projektu pod tytułem „Zabawa  

          w miasto-dzieci budują swój własny świat” w dniach 31 lipca – 7 sierpnia 2018 roku, 

      6) w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku, 

      7) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 r.  

12. Sprawozdania z prac komisji Rady Powiatu Słupskiego za 2017 rok. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      - Informacja Starosty Słupskiego nt. stanu prawnego w sprawie wydanego pozwolenia  

          na budowę zakładu produkującego mączkę rybną i olej rybny. 

14. Wnioski i oświadczenia radnych. 

15. Zakończenie sesji.          

  

Ad. IV  

Przyjęcie protokołów XXXVII, XXXVIII, XXXIX sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że protokoły                                    

nr XXXVII, XXXVIII i XXXIX sesji były wyłożone do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału 

Organizacyjnego. Do dnia dzisiejszego nie zostały wniesione uwagi. Zapytał, czy są uwagi. Uwag 

nie było. Stwierdził, że protokoły nr XXXVII, XXXVIII i XXXIX sesji, został przyjęty.    
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Ad. V  

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  zapytał, czy radni chcieli by złożyć 

interpelację na piśmie. Głosu udzielił radnej Marii Kobylarz. 

 

Radna Maria Kobylarz – złożyła pisemną interpelację w sprawie dokumentacji dotyczącej drogi 

1189G Grąbkowo – Darżynko – Żychlin – Runowo – droga krajowa nr 6. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  czy ktoś z radnych ma pytania. Głosu 

udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – zapytał p. Mariusza Ożarka – dyrektora ZDP, czy są już jakieś ustalenia                      

między ZDP, a właścicielem żwirowni i jakimi drogami będzie się odbywał transport ze żwirowni                    

w Skórzynie do Ciemina.  

 

Ad.VI 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz z wykonania  

uchwał Rady Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poddał pod głosowanie wniosek 

radnego Pawła Gonery  i zapytał, kto jest za wnioskiem, żeby pan starosta nie czytał Sprawozdania 

na sesji, tylko czytał zasadnicze sprawy,  kto jest przeciw,  kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za  - 15  przeciw – 1  wstrzymał się – 1 radny 

dwóch radnych nie głosowało.  

 

Głosu udzielił panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu staroście. 

       

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady 

powiedział, że nie wie co jest dla radnych ważne, a co mniej ważne. Dlatego odniesienie się                             

do takiego stwierdzenia, że tylko niektóre informacje przedstawić, jest dla niego trudne, bo być może 

dla niego wykonanie uchwał rady jest ważniejsze, od tego jaką aktywność zarząd wykazywał w ciągu 

miesiąca i jest to mniej ważne. Chciałby usłyszeć informację na ten temat. Jeśli nie, to przygotował 

Sprawozdanie i wybiórczo podał niektóre sprawy, a mianowicie: Zarząd zrealizował wszystkie 

uchwały podjęte na poprzedniej sesji i podjął sześć uchwał własnych, dotyczyły one następujących 

kwestii: 

- powołania Komisji konkursowych do opiniowania ofert złożonych w otwartych konkursach na  

   realizację zadań publicznych powiatu słupskiego ogłoszonych w 2018 roku, w zakresie: 

   - pomocy społecznej; działalności na rzecz osób niepełnosprawnych; ochrony i promocji zdrowia; 

     kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego; ratowania i ochrony ludzkości;  

     ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego; udzielania nieodpłatnej  

     pomocy prawnej; promocji i organizacji wolontariatu. 
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- powołania Komisji ds. rozdziału w 2018 roku środków stypendialnych osobom zajmującym się  

   twórczością artystyczną, upowszechnianiem i ochroną dóbr kultury;  

- powołania Komisji Stypendialnej do merytorycznego rozpatrywania wniosków o przyznanie  

   stypendium naukowego o charakterze motywacyjnym pn. „Stypendium Starosty Słupskiego”; 

- przyznania okresowych stypendiów sportowych Starosty Słupskiego dla osób fizycznych  

   osiągających wysokie wyniki w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym; 

-  dwiema uchwałami dokonano zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok, 

-  projektem postanowienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu dla części  

   obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Przewłoka – Osiedle, w gminie Ustka, 

- z pismem Burmistrza Kępic w sprawie nieodwoływania darowizny nieruchomości, 

- wydatkowaniem w Domu Pomocy Społecznej w Przytocku niewykorzystanej kwoty za 2017 rok  

   w bieżącym roku budżetowym z przeznaczeniem na remonty i inwestycje, 

-  nieodpłatnie przekazał dla Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku samochód osobowy, 

- ze sprawozdaniem z działalności Domów Pomocy Społecznej w Powiecie Słupskim za okres od 

  1 stycznia do 31 grudnia 2017 roku, 

- z propozycją nagród dla sportowców i trenerów za osiągnięcia sportowe w 2017 roku,  

- z przekazaniem środków finansowych na wypłatę stypendiów ALFA, 

- z analizą uwarunkowań płacowych w odniesieniu do kadry placówek opiekuńczo-wychowawczych  

 w powiecie słupskim. 

Powiedział, że o sprawach drogowych wszyscy radni wiedzą na jakim jesteśmy etapie. 

Przedstawił kalendarium spraw ważnych dla funkcjonowania powiatu w mijającym okresie 

sprawozdawczym: 

1 lutego br. Starosta Słupski uczestniczył w uroczystości przekazania przez insp. Andrzeja 

Szaniawskiego obowiązków Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku zastępcy Komendanta                       

p. Tomaszowi Majkowskiemu. 

2 lutego br. Starosta Słupski Zdzisław Kołodziejski oraz Członek Zarządu Powiatu Słupskiego Paweł 

Lisowski wzięli udział w otwarciu filii Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Kępice w Osiekach.  

8 lutego br. Starosta Słupski wziął udział  inauguracji Akademii Dermatologii i Alergologii, która od 

14 lat organizowana jest w ramach obchodów Światowego Dnia Chorego. Co roku wydarzenie 

gromadzi wielu ekspertów w dziedzinie dermatologii i alergologii z Polski oraz zagranicy, którzy 

prezentują najnowsze doniesienia naukowe lekarzom praktykom. Wydarzenie organizowane jest 

przez Sekcję Dermatologiczną Polskiego Towarzystwa Alergologicznego, Klinikę Dermatologii, 

Wenerologii i Alergologii GUM oraz Oddział Morski Polskiego Towarzystwa Dermatologicznego. 

Przewodniczącym komitetu naukowego wydarzenia jest  prof. dr hab. Roman Nowicki. 

10 lutego br. Starosta Słupski oraz Wicestarosta wzięli udział w XIV Balu Charytatywnym na rzecz 

Mieszkańców DPS w Machowinku, który odbył się w Dolinie Charlotty. Wydarzenie odbywa się 

cyklicznie i jest organizowane przez Stowarzyszenie „Przyjaciel” oraz DPS w Machowinku. Dochód 

z Balu przeznaczony jest na zorganizowanie wypoczynku letniego dzieci oraz terapię młodzieży                       

i dorosłych niepełnosprawnych intelektualnie Mieszkańców DPS w Machowinku. Bal przyniósł jego 

podopiecznym  rekordową sumę - ponad 26 tys. złotych. Dokładnie udało się zebrać – po odliczeniu 

wszystkich kosztów - 26 tys. 228 zł i 33 gr. Licytowano m.in. 2 obrazy, rzeźbę i materiały promocyjne 

przekazane przez powiat słupski, za które łącznie uzyskano 1.600 zł. Voucher w Dolinie Charlotty 

ufundowany przez gospodarza przyniósł 1.200 zł. Natomiast za koszulkę  z podpisami reprezentacji  
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Polski w piłce nożnej zapłacono 1.100 zł. Bal, który po raz trzynasty odbył się już w Dolinie 

Charlotty, jak zawsze przygotowali pracownicy Domu Pomocy Społecznej, a w specjalnym 

programie artystycznym dla gości zaprezentowali się mieszkańcy.  

13 lutego br. Warsztat Terapii Zajęciowej Caritas w Sycewicach świętował pierwszy rok działalności. 

W uroczystości uczestniczyła p. Urszula Dąbrowska dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Słupsku. Zaprezentowane zostały m.in. efekty pracy uczestników warsztatu 

pochodzących z powiatu słupskiego i miasta Słupska. Warsztat w Sycewicach jest pierwszym 

warsztatem terapii zajęciowej prowadzonym na terenie powiatu, swoją działalność rozpoczął  

w styczniu ub. roku. Jego utworzenie sfinansowano ze środków PFRON i Caritasu, a działalność 

finansowana jest ze środków PFRON i powiatu. W ub. roku do jego działalności dołożyła się także 

gmina Kobylnica. Przebywa w nim  25 uczestników, w tym 16 z powiatu. 

14 lutego br. Starosta Słupski oraz Naczelnik Wydziału Rozwoju Powiatu i Inwestycji p. Urszula 

Falba wzięli udział w spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Pomorskiego                                 

w Gdańsku dotyczącym Regionalnych Programów Strategicznych  pn. „Pomorska Podróż 2010” oraz  

Ekoefektywne Pomorze 2020. 

15 lutego br. został otwarty Punkt Rejestracji Pojazdów w Ustce, który obsługują pracownicy 

Wydziału Komunikacji i Drogownictwa Starostwa Powiatowego Słupsku. W otwarciu udział wzięli 

Starosta Słupski Zdzisław Kołodziejski, Wicestarosta Rafał Konon, Przewodniczący Rady Powiatu 

Jan Olech. Punkt mieści się w Urzędzie Miasta w Ustce i jest otwarty we wtorki i czwartki  

w godzinach od 8.30 do 14.00. 

16 lutego br. otwarto Punkt Rejestracji Pojazdów w Kępicach. W otwarciu udział wziął Starosta 

Słupski Zdzisław Kołodziejski oraz Członek Zarządu Powiatu Słupskiego Paweł Lisowski. Punkt 

mieści się w Urzędzie Miejskim w Kępicach i jest otwarty środy i piątki w godzinach od 8.30                            

do 14.00.  

16 lutego br. w auli Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Technicznych w Ustce odbył się XIX 

Powiatowy Konkurs Ortograficzny „Mistrz Ortografii Powiatu Słupskiego”. Swoje umiejętności 

ortograficzne sprawdzali uczniowie sześciu szkół ponadgimnazjalnych ze Słupska i Ustki (Zespołu 

Szkół Agrotechnicznych, II Liceum Ogólnokształcącego im. A. Mickiewicza, Zespołu Szkół 

Mechanicznych i Logistycznych, Katolickiego Liceum Ogólnokształcącego, Technikum TEB 

Edukacja, Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Technicznych w Ustce), a także sześciu szkół                             

z oddziałami gimnazjalnymi i VII klas szkoły podstawowej (II LO w Słupsku, Gimnazjum im. gen. 

M. Zaruskiego w Ustce, Katolickiego Gimnazjum im. św. Marka w Słupsku, Społecznego 

Gimnazjum  UTO, Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 4 w Słupsku i Szkoły 

Podstawowej nr 1 w Ustce). W sumie do konkursu stanęło 55 uczestników. W kategorii szkół 

ponadgimnazjalnych zwyciężyła  Anna Bagińska z II LO w Słupsku, w kategorii klas gimnazjalnych 

i VII klas szkoły podstawowej - Maciej Prądzyński – także z II LO  w Słupsku. Laureatom nagrody 

wręczyli m.in. wicestarosta Rafał Konon i przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  

Jan Olech.  

21 lutego br. Starosta i Wicestarosta Słupski przy kontrasygnacie Skarbnika Powiatu podpisali 

umowę dotyczącą przedsięwzięcia pn. „Rodzina w Centrum”. Podpisanie nastąpiło w Urzędzie 

Marszałkowskim Województwa Pomorskiego w Gdańsku. 

23 lutego br. w Zespole Szkół Agrotechnicznych w Słupsku otwarto nową salę gamingową –                         

do e-sportu, czyli sportu elektronicznego, tj. polegającego na rywalizacji w grach komputerowych.  
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Szacuje się, że w przyszłym roku e-sportem będzie się interesować 345 milionów osób. Obecnie jest                                      

to najszybciej rozwijająca się dyscyplina życia publicznego i jedna z najbardziej dochodowych.                       

W Zespole Szkół Agrotechnicznych e-sport cieszy się ogromnym zainteresowaniem młodzieży.                    

Od kilku lat uczniowie uczestniczą w polskich imprezach e-sportowych i sami organizują np. LAN 

Party - największą imprezę gamingową w regionie. W marcu odbędzie się już czwarta edycja tego 

wydarzenia. W ub. roku ZSA zdobył I miejsce w Mistrzostwach Polski Szkół w E-sporcie, jest 

również drugim wicemistrzem Wielkiego Finału Mistrzostw Polski Szkół w E-sporcie, który odbył 

się w Krakowie. W związku z tymi osiągnięciami i rozwojem e-sportu powstał Gaming Room, czyli 

miejsce, w którym uczniowie podczas zajęć dodatkowych, pod nadzorem nauczycieli, będą trenować 

i przygotowywać się do udziału w turniejach e-sportowych. Uczniowie klas technik informatyk 

złożyli samodzielnie komputery, zbudowali strukturę sieci, poskładali fotele gamingowe, sami 

pomalowali ściany i zamontowali dekoracje. Poszerzona zostanie oferta edukacyjna, tj. powstanie 

profil e-sportowy dla kierunku technik informatyk. Zainteresowani uczniowie będą mogli 

uczestniczyć w dodatkowych zajęciach e-sportowych, szkoła zapewni im odpowiedni sprzęt, opiekę 

psychologa, uczestnictwo w turniejach i największych wydarzeniach e-sportowych. 

24 lutego br.  w Muzeum Pomorza Środkowego w Słupsku odbyła się uroczystość wręczenia nagród 

zwycięzcom X Konkursu Plastycznego Niekontrolowany Obszar Wrażliwości. Wydarzeniu 

towarzyszyła wystawa pokonkursowa. Nagrodę Starosty Słupskiego w wysokości 1000 zł za dwa 

obrazy, przedstawiające martwą naturę, otrzymała Daria Elwart z Bukówki, w gminie Słupsk. 

Współorganizatorem konkursu było Centrum Edukacji Regionalnej Powiatu Słupskiego. Patronat 

nad imprezą sprawowali: Marszałek Województwa Pomorskiego, Prezydent Miasta Słupska                              

i Starosta Słupski. W uroczystości uczestniczył Wicestarosta Słupski p. Rafał Konon. 

24 lutego br. w hali sportowo-widowiskowej w Jezierzycach odbył się XIII Powiatowy Turniej Kół 

Gospodyń Wiejskich. W programie imprezy znalazło się pięć konkurencji turniejowych, w których 

rywalizowało 5 kół. Najlepsze okazało się Koło Gospodyń Wiejskich z Rowów gm. Ustka                                     

i otrzymało Nagrodę Główną Turnieju w wysokości 3.000 zł, ufundowaną przez Starostę Słupskiego.  

W organizację turnieju zaangażowany był Oddział Promocji i Współpracy Starostwa oraz Naczelnik 

Wydziału Polityki Społecznej jako przewodniczący Komisji. Gościnnie wystąpiło Koło Gospodyń 

Wiejskich z Łebienia. 

(Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do protokołu.) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania                           

do przedstawionego Sprawozdania. Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – zapytał o samochód przekazany do ZDP.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że samochód przekazany do ZDP był 

własnością starostwa.    

 

Ad. VII   

Przypomniał, że Sprawozdania i Informacje od pkt VII do X były omawiane na posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego. Też wszyscy radni otrzymali w wersji 

pisemnej wcześniej do zapoznania się. 
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Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku oraz Informacja                           

o stanie bezpieczeństwa publicznego na  terenie powiatu  słupskiego za 2017 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania 

do pana Komendanta. Pytań nie było. Zwrócił się do Komendanta, czy chciałby jeszcze uzupełnić.  

Udzielił głosu Komendantowi  panu Tomaszowi Majkowskiemu. 

 

Pan Tomasz Majkowski p.o. Komendanta Komendy Miejskiej Policji w Słupsku – zaapelował 

do włodarzy urzędów gmin, którzy nie podpisali umowy z Izbą Wytrzeźwień, żeby zechcieli podpisać 

i zaapelował do tych, którzy mają niedoszacowane limity, żeby je urealnili. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – w imieniu radnych podziękował 

Komendantowi i  wszystkim pracownikom Komendy za sumienne wykonywanie obowiązków.  

zapytał, czy są pytania. Pytań nie było.  

Rada Sprawozdanie przyjęła.   

(Sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

Ad. VIII 

Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku o stanie   

bezpieczeństwa pożarowego na terenie powiatu słupskiego za 2017 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych ma 

zapytania. Pytań nie było. 

Rada Informację przyjęła.   

(Informacja stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

Ad. IX 

Informacja z realizacji zadań wynikających z powiatowego programu zapobiegania  

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli w 2017 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych ma 

pytania. Pytań nie było. Panu Naczelnikowi podziękował za sprawne działanie. 

Rada Informację przyjęła.   

(Informacja stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

 

Ad. X 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2017 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych ma 

pytania. Pytań nie było. Zapytał, czy Pan Naczelnik chciałby uzupełnić. Głosu udzielił panu 

Zdzisławowi Kołodziejskiemu staroście.  
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Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta –  poinformował, że w sobotę odbędą się zawody w piłce 

nożnej strażaków. U nas wygrała drużyna osp z Pęplina. Natomiast okazuje się, że nie ma ich na 

liście biorących udział w sobotnich zawodach, pan naczelnik poszedł interweniować.   

Rada Sprawozdanie przyjęła.   

(Sprawozdanie stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

 

Ad. XI 

Podjęcie uchwał:  

ppkt 1) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub  

                zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych  

                przystanków 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - nadmienił że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego                                       

i posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowany pozytywnie.  

Zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. Otworzył dyskusję.  Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu)     

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk do głosowania, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 20    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XL/374/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 lutego 2018 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 

Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu)   

 

 ppkt 2) w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Profilaktycznego w Zakresie Promowania      

            i Wdrażania Prawidłowych Metod Wychowawczych w Stosunku do Dzieci Zagrożonych  

            Przemocą w Powiecie Słupskim na lata 2018-2020 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na posiedzeniu Komisji  Polityki Społecznej  i zaopiniowany pozytywnie.  

Zapytał, czy radni chcą zabrać głos. Otworzył dyskusję.  Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11do protokołu)      

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za - 20    przeciw - 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XL/375/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 lutego 2018 r. w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Profilaktycznego w Zakresie Promowania i Wdrażania 

Prawidłowych Metod Wychowawczych w Stosunku do Dzieci Zagrożonych Przemocą w Powiecie 

Słupskim na lata 2018-2020,  została podjęta. 
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(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu)  

 

 ppkt 3)  w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu przeprowadzania  

               kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonych dla szkół 

               i placówek publicznych i niepublicznych, zakładanych oraz prowadzonych na terenie  

               powiatu słupskiego przez podmioty inne niż ministrowie i jednostki samorządu  

               terytorialnego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że projekt uchwały 

był omawiany na wszystkich posiedzeniach Komisji Rady Powiatu Słupskiego i zaopiniowany 

pozytywnie.  

Zapytał, czy radni chcą zabrać głos. Otworzył dyskusję.  Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał - kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XL/376/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 lutego 2018 r. w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji udzielonych dla szkół i placówek publicznych i niepublicznych, 

zakładanych oraz prowadzonych na terenie powiatu słupskiego przez podmioty inne niż ministrowie 

i jednostki samorządu terytorialnego,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu)      

       

Projekty uchwał w ppkt 4 i 5 były omawiane na posiedzeniach Komisji Polityki Społecznej                                       

i Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowane pozytywnie.  

 

ppkt 4) w sprawie przystąpienia Powiatu Słupskiego do Lokalnej Organizacji Turystycznej   

              „Ustka i Ziemia Słupska” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy Pan starosta chciałby 

zabrać głos? Czy ktoś z radnych chce zabrać głos. Otworzył dyskusję.  Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu)  

 

Przystępuję do głosowania i w związku z tym pytam - kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk do głosowania,                                          

kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw – 0  wstrzymało się - 3 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XL/377/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 lutego 2018 r. w sprawie 

przystąpienia Powiatu Słupskiego do Lokalnej Organizacji Turystycznej  „Ustka  i Ziemia Słupska”,  

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu)  
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ppkt 5) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej, dotyczącej realizacji projektu pod tytułem  

              „Zabawa w miasto-dzieci budują swój własny świat” w dniach 31 lipca – 7 sierpnia  

              2018 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy Pan starosta chciałby 

zabrać głos?  Czy ktoś z radnych chce zabrać głos. Otworzył dyskusję.  Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał - kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk do głosowania,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw – 0  wstrzymało się – 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XL/378/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 lutego 2018 r. w sprawie 

zawarcia umowy partnerskiej, dotyczącej realizacji projektu pod tytułem „Zabawa w miasto-dzieci 

budują swój własny świat” w dniach 31 lipca – 7 sierpnia 2018 roku, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 18 do protokołu)  

 

ppkt 6) w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował, że dnia 26 stycznia 

2018 r. do Starostwa Powiatowego w Słupsku wpłynęła skarga Pana ………………..*),                                        

na działalność: Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Słupsku, w sprawie realizacji projektu 

przebudowy drogi niezgodnie z projektem budowlanym, Wydziału Geodezji i Kartografii w sprawie 

ujawnienia zmian w ewidencji gruntów i budynków dotyczącej działki nr ….*) położonej w obrębie 

ewidencyjnym w m. ……..*) oraz Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku w sprawie przebudowy 

drogi powiatowej nr 1120G w pasie drogowym w sąsiedztwie działek nr …*) i ……*) w m. ……..*) 

Skargę tę skierował do rozpatrzenia Komisji Rewizyjnej.  

Poprosił pana Pawła Gonerę wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie w tej 

sprawie stanowiska Komisji. 

  

Pan Paweł Gonera wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił stanowisko Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych, czy pan 

starosta ma uwagi? Uwag nie było. 

 

Przystąpił do głosowania skargi,  w związku z tym pytam, kto z  Państwa radnych jest  za uznaniem 

skargi za bezzasadną proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał  

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw – 1  wstrzymało się - 2 radnych 

Stwierdził, że Rada Powiatu Słupskiego uznała skargę Pana  Dariusza Podlaka,  na działalność 

Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku,  w sprawie przebudowy drogi powiatowej nr 1120G w pasie 

drogowym w sąsiedztwie działek nr …*) i …….*) w m. …….*)  za bezzasadną.  

(skarga  stanowi zał. nr 19  do protokołu) 
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(projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania projektu uchwały  i zapytał, kto z  radnych jest za przyjęciem  projektu 

uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XL/379/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 lutego 2018r w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 21 do protokołu)  

 

ppkt 7) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 r.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  głosu udzielił pani Jadwidze Janickiej 

Skarbnik Powiatu. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – poinformowała, że dokonuje się w budżecie Powiatu 

Słupskiego zwiększenia po stronie dochodów bieżących i wydatków bieżących o kwotę 736 zł, 

przeniesienia z rezerwy celowej, przeznaczonej na wydatki inwestycyjne 10 000 zł, również                                

z przeznaczeniem na realizacje zadań inwestycyjnych. W związku z tymi zmianami dokonuje się 

zmiany w zał. nr 3, który dot. zadań inwestycyjnych i zał. nr 7, który jest związany z porozumieniami 

zadań z zakresu administracji rządowej – z wojewodą. Budżet powiatu po dokonanych zmianach 

wynosi: dochody 93 790 640 zł, wydatki – 96 416 586 zł, natomiast deficyt budżetu, przychody                          

i z nim związane rozchody zostają bez zmian. Dodała, że 736 zł dotyczy wpłaty przez ubezpieczyciela 

odszkodowania za zniszczone poprzez zalanie pomieszczenia w mieszkaniu chronionym w Ustce,                      

z przeznaczeniem na przeprowadzenie remontu uszkodzonego dachu, gdzie doszło do zalania 

pomieszczenia. Ponadto dokonuje się przeniesienie wydatków bieżących w kwocie 40 500 zł                            

w rozdziale dot. stypendiów dla  uczniów do budżetu szkół i 10 000 zł na nowe zadanie inwestycyjne 

tj. na przygotowanie projektu na zadanie związane z Placem rekreacji integracyjnej społeczności 

lokalnej, za pośrednictwem Słowińskiej Grupy Rybackiej. 

Jak wcześniej wspomniała, w związku z wprowadzonymi zmianami, zmienia się zał. inwestycyjny                           

i zmienia się zał. nr 7, który jest związany z dochodami i wydatkami związanymi z realizacją zadań 

z zakresu administracji rządowej, które wykonywane są na podstawie porozumień z organami 

administracji rządowej. W związku z tym, że dokonano zmiany uchwała zarządu w dniu dzisiejszym, 

przeniesiono środki z umów zleceń na zakup usług pozostałych, a dotyczy to lekarzy biorących udział 

w kwalifikacji wojskowej.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania. Głosu 

udzielił radnemu Sławomirowi Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz – zapytał o zadanie dot. Ustki. Uważa, że jest to zadanie, które 

powinno być samorządu gminnego. Dlatego zastanawia się, czy Powiat jest kompetentny do realizacji 

tego zadania, chociaż można to uzasadnić. Niemniej tego typu obiekty realizują gminy za własne 

pieniądze i we własnym zakresie. Zapytał, czy Powiat będzie inwestorem na całość tego obiektu.  
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Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – wyjaśnił, że będzie to inwestycja na placu Centrum 

Administracyjnym Domów Dla Dzieci przy ul. Kościuszki ogólnodostępna w godzinach dziennych, 

później tylko dla dzieci i młodzieży mieszkającej tylko w Domu Dziecka.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem  omówionego projektu 

uchwały,  zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw - 0 wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XL/380/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 lutego 2018 r. w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 23 do protokołu)  

 

Ad. XII.  

Sprawozdania z prac komisji Rady Powiatu Słupskiego za 2017 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni chcieliby coś dodać.  

Sprawozdania Rada przyjęła. 

(Sprawozdania stanowią zał. nr 24 do protokołu) 

 

Ad. XIII 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu Staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta - powiedział, że odpowiedzi radnym Marii Kobylarz                                            

i Pawłowi Gonerze udzieli na piśmie. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapoznał radnych z pismem w sprawie 

budowy zakładu produkcyjnego mączkę rybną, które otrzymał od przewodniczącej Rady Miejskiej                       

w Słupsku i Prezydenta Miasta Słupska, które zostało przekazane przez włodarzy Miasta Słupska  

panu Krzysztofowi Lisowskiemu - Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska. Prezydent Słupska 

otrzymał odpowiedź na powyższe pismo, w którym zawiadomiono, że odbyło się spotkanie                               

w powyższej sprawie, a o wynikach spotkania Prezydent zostanie powiadomiony. Również wpłynął 

do Rady Powiatu Słupskiego apel w powyższej sprawie, który wcześniej przekazał radnym do 

zapoznania się. Głosu udzielił panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu staroście.   

(apel stanowi zał. nr 25 do protokołu) 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta - przedstawił Informację nt. stanu prawnego w sprawie 

wydanego pozwolenia na budowę zakładu produkcyjnego mączkę rybną i olej rybny. 

(Informacja stanowi zał. nr 26 do protokołu) 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił rannemu Tomaszowi 

Świtkowi. 

 

Radny Tomasz Świtek – zapytał, czy urzędnik zanim wyda pozwolenie na budowę nie powinien 

uzgodnić ze starostą i dopiero po ustaleniach ją wydać. Z radnego opinii wynika, że urzędnik 

sprawdził, czy pasują dokumenty, czy są wszystkie pozwolenia i podpisy, nie zagłębiając się, czy 

będzie wydzielać się odór, wydał pozwolenie na budowę. W jego ocenie starosta nie wiedział o takim 

pozwoleniu i dowiedział się jak pozostali zainteresowani o tej inwestycji z mediów. Ta inwestycja 

jest problemowa dla mieszkańców, którzy mieszkają we Włynkówku, ale też dla mieszkańców, 

którzy mieszkają na obrzeżach miasta Słupska. Uważa, że dzisiaj nie jest tak łatwo zatrzymać                               

tę inwestycję, natomiast  przed wydaniem pozwolenia na tę budowę zasięgnął opinii, czy na pewno 

chcemy takiej inwestycji, czy na pewno nie należało zasięgnąć opinii, czy na pewno chcemy wydać 

pozwolenie i czy na pewno taka inwestycja nie będzie przeszkadzała mieszkańcom. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił przedstawicielowi 

Stowarzyszenia „ Gmina Jest Nasza.” 

 

Pan Remigiusz Zaremba przedstawiciel Stowarzyszenia „Gmina Jest Nasza” – powiedział,                    

że nie dowiedzieliby się o tym gdyby inwestycja była przeprowadzana zgodnie z procedurami, czy 

też z prawem. Uważają, że prawo istnieje w szerokim zakresie, a mianowicie, jako mieszkańcy mają 

prawo do informacji, powinni dowiedzieć się o tym wszystkim, co ich dotyczy i ma bezpośrednie                       

na nich oddziaływanie. Gmina zawiodła i takiego prawa mieszkańcom nie udostępniono. W tej chwili 

toczy się postępowanie  na etapie administracji, między innymi Prokuratura weryfikuje, czy gmina 

dopełniła wszystkie czynności. Natomiast z tych informacji, które posiadają mieszkańcy, niestety nie. 

Druga sprawa to rzetelne sprawdzanie dokumentacji. Gdyby rzetelność sprawdzały komputery,                          

to odrzuciłyby tą decyzję i nie pozwoliłyby wydać pozwolenia, ponieważ jest nie zgodna z MPZ.                           

Jest to podstawowy błąd, dlatego, że dokumenty zostały przez nich sprawdzone. Dodał, że też                             

są błędy merytoryczne popełnione przez Wójt Gminy Słupsk. Sprawdzali dokumentację. Poważnym 

czynnikiem, który pojawił się w tej dokumentacji jest jak odnosi się miasto do tej inwestycji.                              

W raporcie środowiskowym, który jest podstawą do tworzenia całej dokumentacji jest informacja,                         

że do 650 m może nastąpić trzykrotne przekroczenie wartości odczuwalnej odoru. Ponadto 

sporządzili własną analizę tego dokumentu, którą do konfrontacji przekazali firmie niezależnej. 

Analiza ta została przyjęta i opatrzona konkretnymi argumentami, przekazana pani Wójt                                        

i Generalnego Dyrektora. Dodał, że nie jest najważniejszym problemem, że będzie śmierdziało,                          

ale ważniejszym problemem jest to, że fabryka będzie truła środowisko. Ponadto samochody, które                      

z tą zawartością będą się poruszały po terenie, też będą pozostawiały zapachy, bo są otwarte. 

Największym problemem tej inwestycji jest to, że przekazano inwestorowi pełną możliwość 

decydowania, o tym jaki system zastosuje do utylizacji, czy go zastosuje i co się będzie działo z tym 

dalej. To jest ich największą obawą, również to, że urzędy nie stanęły na wysokości zadania. Nawet 

GDOŚ wydając opinię środowiskową nie postawił żadnych wymagań odnośnie inwestora, nie 

przedstawił konkretnych założeń. Oprócz SANEPID-u, który wskazał, że o 98% może być 

prowadzona utylizacja. Te elementy jako Stowarzyszenie podnoszą. Również poprosił radnych, żeby  
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to przeanalizowali w duchu litery prawa. W dalszej części swojej wypowiedzi w szczegółach odniósł 

się do miejscowego planu zagospodarowania. Na zakończenie powiedział, że postulatem 

Stowarzyszenia jest to, że budowana fabryka jest za blisko mieszkań. Dodał, ze w tym tygodniu ma 

być opracowany ostatni dokument, który będą chcieli przekazać wszystkim zainteresowanym. Ten 

dokument powstaje na bazie analizy rzeczywistych wartości podanych z raportu.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu Staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – odniósł się do pierwszej części wystąpienia pana radnego, 

ponieważ nie może być przy podejmowaniu decyzji administracyjnej pozwolenia na budowę,                             

nie można się odnosić do czyjejś opinii, tylko do konkretnych dokumentów. Nie może to być tak,                          

że zależy to od czyjegoś „widzi mi się”. Pan ma uwagi do raportu oddziaływania na środowisko. 

Natomiast w naszym obiegu dokumentów takiego raportu nie ma. Odnośnie MPZ wydawało się                    

do tej pory, że wszystko jest w porządku. W związku z tym takie pozwolenie zostało wydane. Teraz 

cała procedura jest w obiegu w trybie odwoławczym. Z rozmowy wynika, że pani wójt nie upiera się 

przy swoim tylko chce, żeby niezależna firma, która wygrała w drodze przetargu  oceniła raport 

odziaływania na środowisko, w związku z tym albo wzruszy, albo utrzymają decyzje środowiskową. 

Dodał, że decyzję nigdy nie można podejmować na wniosek, musi to być oparte dokumentami,                   

a nie opinią sąsiada.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – trudno jest jemu uwierzyć, że radni 

gminy nie wiedzieli, że powstaje taka inwestycja, jak jest z obiegiem informacji. Obowiązkiem pani 

wójt jest poinformować o przedsięwzięciach. Dodał, że człowiek jest podmiotem, a nie przedmiotem. 

Wszystko trzeba brać za i przeciw, nie zawsze liczą się tylko pieniądze, a przede wszystkim człowiek. 

Solidaryzują się z mieszkańcami Słupska i Włynkówka i dobrze byłoby, żeby ta inwestycja została 

wstrzymana. Jeżeli cokolwiek się zmieni, to starosta decyzję unieważni. Jeżeli wpłyną wszystkie 

dokumenty od wszystkich instytucji, które stwierdzą, że decyzja środowiskowa została podana                          

z błędem. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił przedstawicielowi 

Stowarzyszenia „Gmina Jest Nasza.” 

 

Pan Remigiusz Zaremba przedstawiciel Stowarzyszenia „Gmina Jest Nasza” – odniósł się do  

obiegu informacji, gdzie na spotkaniu w gminie w dniu 6 lutego upominali się o zrobienie analizy 

raportu środowiskowego, pani wójt o godz. 13,00 nie miała na ten temat żadnej wiedzy  i stwierdziła, 

że wyjdą z zapytaniem do firmy, a po dwóch godz. wybrała tę firmę. Czy ta firma spełni oczekiwania 

i zrobi dobrze analizę tego nie wiedzą.       

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 
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Radny Paweł Gonera – uważa, że sprawa ta nie dotyczy Powiatu Słupskiego, proces 

administracyjny zaczęła pani wójt, która wydała pozwolenie. Nie może być tak, że pod presją stawia 

się pana starostę, albo uchylić decyzję i łamać prawo, albo nie uchylić. Uważa, że wina leży po stronie 

Gminy Słupsk, która złamała wszystkie zasady demokracji samorządowej i ona za to odpowiada. Jest 

też przeciwny temu, żeby poza decyzją administracyjną, którą wydaje naczelnik człowiek 

kompetentny, bo pan starosta nie jest budowlańcem, i nie może być tak, że będzie podejmował 

decyzje za fachowca, którego zatrudnia i opłaca. Ten urzędnik, gdyby nie wydał takiej decyzji 

fabryka by może nie powstałą. Prawo należy przestrzegać. Zwracając się do przedstawicieli 

Stowarzyszenia zapytał, czego oczekują od Rady Powiatu, bo zmusić starostę, czy urzędnika                           

do złamania prawa nie można. Myśli, że należy zwrócić się tam, gdzie to prawo zostało złamane. 

Chciałby widzieć kroki podjęte przez Stowarzyszenie, takie, które nie złamie prawa. Uważa, że ta 

sprawa zakończy się pomyślnie dla Stowarzyszenia. Jest za wsparciem mieszkańców.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – powiedział, że nie stawiają starosty 

pod murem, żeby teraz unieważnił tę decyzję. Źródło powstało w gminie, są odpowiednie instytucje 

do których Stowarzyszenie się zwracało. Radni solidaryzują się z mieszkańcami i życzą, żeby finał 

był po ich stronie.   

Głosu udzielił rannemu Tomaszowi Świtkowi. 

 

Radny Tomasz Świtek – uważa, że takie sprawy powinny być konsultowane przed podjęciem 

decyzji. Dzisiaj nikt o tym nie wiedział, pracownik w gminie wydał jednoosobowo decyzję, tak samo 

w starostwie, nie konsultując z nikim. Jest to ważna inwestycja i nikt się nie zastanowił, czy należy 

o tym porozmawiać.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – powiedział, że radni solidaryzują się 

z mieszkańcami Włynkówka i Słupsku. Też oczekują na decyzję wyższych instancji. Jeżeli pan 

starosta otrzyma wiadomość, że coś było niezgodne z przepisami, pozwolenie anuluje. Zapytał, czy 

tak może napisać. Sprzeciwu nie usłyszał i tak zrobi.  

 

Ad. XIV  

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – zapytał o kwotę jaką gmina miałaby zapłacić na Izbę Wytrzeźwień.  Poprosił 

o ustalenie jej. Wójt Gminy Główczyce może płacić więcej, tylko nie wie ile.  Zwrócił się do pana 

starosty, żeby na Konwencie Wójtów i Burmistrzów przedstawić zasady odpłatności za 

pensjonariuszy w Izbie Wytrzeźwień.   

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – odpowiedział, że powiat nie będzie się zajmował na razie 

nietrzeźwymi. 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił wiceprzewodniczącemu 

rady Wojciechowi Krasuckiemu. 

 

Pan Wojciech Krasucki wiceprzewodniczący Rady Powiatu – w imieniu Klubu Radnych Powiatu 

Słupskiego Platformy Obywatelskiej RP złożył wniosek o podjęcie przez Radę Powiatu Słupskiego 

na dzisiejszej sesji apelu dotyczącego budowy biogazowni na terenie miasta Słupska. Apel przekazał 

panu przewodniczącemu rady. 

(apel stanowi zał. nr 27 do protokołu)   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. Głosu udzielił radnemu Andrzejowi Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada – zwracając się do przewodniczącego Rady poprosił, żeby pan Wojciech 

Krasucki udzielił dodatkowych informacji, bo on poza odczytanym apelem nie ma innych jakich 

kolwiek dodatkowych konkretnych informacji i prosi o ich przedstawienie. Nie mówi, że apel jest 

niezasadny.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił wiceprzewodniczącemu 

rady Wojciechowi Krasuckiemu. 

 

Pan Wojciech Krasucki wiceprzewodniczący Rady Powiatu – zapytał o jakie informacje radnemu 

chodzi.  

 

Radny Andrzej Zawada – jakie konkretne oddziaływanie na środowisko.  

 

Pan Wojciech Krasucki wiceprzewodniczący Rady Powiatu – zacytował treść apelu „Rada 

Powiatu Słupskiego mając na uwadze niekorzystne skutki środowiskowe dla mieszkańców nie tylko 

miasta Słupska, ale też mieszkańców Powiatu Słupskiego, polegającej na dużej uciążliwości 

odorowej wyraża zaniepokojenie, co do podejmowanych działań przez Prezydenta.”   

 

Radny Andrzej Zawada – konkretnie. Zwracając się do przewodniczącego Rady, poprosił, żeby 

takie informacje przekazywać radnym e-mail, żeby można się z tym zapoznać i będą mieli większą 

wiedzę następnego dnia.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – powiedział, że nic na ten temat nie wie i można przekazać taką informację 

dzień wcześniej. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wnioskuje, że radni chcieliby 

konkretne dokumenty tej inwestycji.   
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Radny Paweł Gonera – zaproponował, żeby przedstawiciele tego pomysłu przedstawili swój pogląd. 

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – są dwa wnioski jeden                                             

o przegłosowanie apelu, drugi o odłożenie wniosku. Zwrócił się do radcy prawnego pani Beaty 

Sadowskiej. 

 

Pani Beata Sadowska radca prawny – uważa, że  odłożenie wniosku jest dalej idący.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił wiceprzewodniczącemu 

rady Wojciechowi Krasuckiemu. 

 

Pan Wojciech Krasucki wiceprzewodniczący Rady Powiatu – powiedział, że błędem jest, że nie 

przedstawił wcześniej radnym apelu, dlatego wycofuje o przyjcie apelu dzisiaj i zobowiązuje się                              

o przedstawienie jego na posiedzeniach wszystkich komisji.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – rozumie, że rada nie głosuje                            

i przychyla się do propozycji wiceprzewodniczącego. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos. Głosów nie było. 

 

Poinformował radnych, że w związku ze zmianami, które będą obowiązywały od przyszłej kadencji 

w ustawie o samorządzie powiatowym, konieczna będzie zmiana naszego statutu. Dlatego też                        

na marcowej sesji podejmiemy uchwałę  w sprawie powołania komisji statutowej. Poprosił radnych                     

o zastanowienie się nad kandydatami do tej komisji.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Sławomirowi 

Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz – jest za tym, żeby naszym mieszkańcom żyło się jak najlepiej,                   

w lepszych warunkach, żeby im nic nie szkodziło. Natomiast jest przeciwny formułą wkręcania 

niekompetentnych organów co do decydowania w sprawach do których faktycznie nie mogą podjąć 

żadnych decyzji. Takich kilka sytuacji w ostatnim czasie mają, choćby kwestia obchodów, która była  

dyskutowana na komisji, czy kwestia poparcia dla wniosku. Spodziewa się, że w Gminie Kępicach 

w Mzdowie ktoś chce budować chlewnie. Przyjdą mieszkańcy, a my powiemy, że nie chcemy, żeby 

wam śmierdziało. Zapytał jaka jest efektywność i cel takich stanowisk w sytuacji, gdzie są właściwe 

organy, żeby podjąć decyzję, są określone procedury. W sprawie Włynkówka bada Prokuratura 

ERDOŚ. Myśli, że wszyscy zadeklarują, żeby tym mieszkańcom było lepiej i takie postulaty były. 

Natomiast w pewnych sprawach są właściwe organa do podejmowania decyzji i nie chciałby być 

przez to jak zagłosuje za takim, czy innym wnioskiem odbierany jako osoba, która jest przeciwna, 

czy złośliwa, bo nikt z nas takiej intencji nie ma. Może pod rozwagę wziąć niektóre głosowania i czy 

z takimi sprawami powinniśmy przychodzić na radę powiatu i pytać nas wszystkich. Zajęcie 

stanowiska może każda partia polityczna, ugrupowanie, czy klub, może wyrazić według własnego 

uznania. Może należałoby się trzymać takiej formuły.  
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protokół wyników głosowania XL sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27.02.2018  roku stanowi 

zał. nr 28 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej  z dnia  19.02.2018 r. stanowią zał. nr 29 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego  z dnia  20.02.2018 

roku stanowią zał. nr 30 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  21.02.2018 r. stanowią 

zał. nr 31 do protokołu) 

 

Ad. XV 

Zakończenie sesji 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został 

wyczerpany. Zamknął XL sesję Rady Powiatu Słupski. Podziękował radnym i wszystkim obecnym 

za udział w obradach. 

 

zakończenie godz. 1446   

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na płycie DVD oznaczone Protokół                              

Nr XL/2018 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 lutego 2018 roku i przechowywane jest przy 

protokole w Wydziale Organizacyjnym. 

 

          Przewodniczący Rady 

                    Jan Olech 

Protokołowała: 

Oliwia Bonik 

 

 

 

 

 

 

* Jawność danych została wyłączona na podstawie ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie 

danych osobowych (Dz. U. 2016 r. poz. 922 ze zm.). 

Wyłączenie jawności tych danych dokonał Sebastian Wójcik w dniu 21.03.2018 roku. 

 

 

 

 


